Document: 30

Iraq Republic Tameem Governorate Secret Correspondence

NO: 17/7367

Subject: 12/6/1997

Consequently Secret TO / Tameem Governorate / The Personnel Subject / Employment

Vice – President (Chief North committee) agreed upon the Letter that sent to us according to the above Letter / The Secretarial of 30/884 in 1/6/1997 to employ the included names and their below qualifications within employment degrees of (240) degree headed by the Governor assistant. Hypothetically, they are Egyptian citizens that Nationalized by Iraqi File Nationality.

	Name	Qualifications
1	Attaf Muhammad Amin Al- Zaiat	Institution / Industry of Mechanism Cars
		department
2	Abd Al- Baqi Mahmmud Abd Al-	Secondary Agricultural
	Baki	
3	Al- Sadeq Muhammad Hassan Abu	Technical Commercial Institution
	Shaiea	
4	Ali Said Mahmmud Al- Said	Nothing
5	Rabbe Hassan Muhammad Ali	Graduated from Medicine Collage
	Suliaman	
6	Ebraheem Muhammad Ebraheem	Secondary school
	Al- Shimaqi	
7	Muhammad Ali Al-	Primary School / Sixth
	Baz	
8	Nabeh Abu Al- Suud Ali	Write and read

To do what required please

General Aiad Fateeh Khalifa Tameem Governor 11/6/1997

Copy to:

- North Committee The Secretarial of your above Letter / to see please with regards
- Tameem Governorate Population Including them by what above mentioned of our letters 5333 in 13/5/1997 and inform us please.

يسبع الله الرحمين الرحيسي	•
جمهوريه العبراق معافظه التاميم	
المراسيلات السي	
التاريخ صفو ١١٨ع ١٥	
ال : محافظ م التامي _ الاف _ الد	
حصلت موافقه السيد تاثب رئهن الجمهورية / رئهن لجنه الشمال المبلخ الينا	
بكتاب اللجدة اعلاه / السكرتارية ذوالعدد ٣٠ / ١٨٤ غي ١ /١/١٩٩ على	
تحيين الساده المدرجه اسماواهم ومواهاتهم ادناه شمن الدرجات الوظيفيه	
البالخه ((٠٤٠)) درجه التي يراسبها السيد معاون المحافظ علما" العم مسن	
المواطنين المتحدسين بالجدسيه الحراقيه •	
ت الاسم الموق	
(_ عادف محمد العبد الديات ديام صدامه قسر مكادبات سريابات	
٤ علي سيد معود السيد لايوجـــــد	
آ-ابراهيم محمد ابراهيم الشماخي الاعداديه العلمه لخريج ثانوي	
لاتخاذ مايلون واعلامنا رجات	
الدفريق الاول الركن	
حاف محاف خا التامي	
مر ۱۱۵۱ه	
دسخه الى / \حزيدان ١٩٩٧م	
	ž.
oluio II (viulo	
,	الن : محافظ ما التابيم الاف حيات النابع عبد الراء الونسوع : تحييب السونسوع : تحييب السونسوء الله المبلغ البنا المبلغ البنا الله الله المبلغ البنا الله الله المبلغ البنا الله المبلغ البنا المبلغ الله المبلغ الله المبلغ الله المبلغ الله الله الله المبلغ المبلغ الله المبلغ الله المبلغ المبلغ المبلغ المبلغ المبلغ المبلغ مو المبلغ الله المبلغ الله الله الله الله الله الله الله ال